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Oversendingsforslag frå fylkestinget oktober 2017 - breibanddekning i fylket 
 
I møteboka frå fylkestinget sitt møte 3. og 4. oktober er det under sak PS 72/17 Interpellasjonar/spørsmål 
teke inn følgjande:  
 
«May Eva Sandvik (H) sette på vegner av H fram slikt oversendingsforslag til fylkesrådmannen:  
«Ber om at spørsmålet om breiband vert oversendt til relevant utval for vidare behandling.»  
Sandvik sitt forslag vart samrøystes vedteke oversendt på vegner av forslagsstillaren utan 
realitetsbehandling.» 
 
Spørsmålet frå May Eva Sandvik og svaret frå fylkesordføraren er vedlagt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


